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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgy ű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli

választ igénylő kérdést kívánok intézni Orbán Viktor Miniszterelnök Úrho z

„Mennyibe kerül még az IMF az adófizet őknek? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Országunk súlyos pénzügyi és gazdasági válságban szenved. Családok sokasága került a

devizahitelek miatt adósrabszolga-helyzetbe, sokan vesztették el ingatlanaikat, ingóságaikat ,

mely kritikus helyzetre eddigi ígéreteivel ellentétben a kormány nem tudott hatható s

megoldást eszközölni. Sajnos Magyarország abban az áldatlan helyzetben van, hogy a z

adósrabszolgaság nem csak a családokat, hanem a magyar gazdaság egészét is sújtja .

Megtermelt javaink nagy része az IMF zsebébe vándorol, hiszen az elmúlt évtizedekben olyan

súlyos, és rossz feltételű hiteleket vettek fel a regnáló kormányok és pártok (többek közt Önö k

is), melyek visszafizetése sok évtizedre előre megbéklyózza a magyar gazdaságot, é s

kilátástalanná teszi helyzetünket .

A média is sokszor azzal van tele, hogy Ön és kormánya látszólag „szabadságharcot” folyta t

az IMF-fel szemben, ahol Önök Magyarország megment őiként díszelegnek, és a vágyott

hitelért, illetve védőhálóért nem teljesítenek mindenáron minden feltételt (bár Matolcsy

György újabb megszorító csomagjából ennek pont az ellenkez ője látszik) . Megjegyzem, hogy

a Jobbik Magyarországért Mozgalom csak akkor az IMF képviselő ivel tárgyalóasztalhoz, ha a
jelenlegi hiteleink felfüggesztésérő l és újratárgyalásáról lenne szó, nem pedig még egy olyan

pénzügyi „mentőcsomagról”, mely az unokáink életét is meg fogja keseríteni .



Természetesen a Kormány látszólag igyekszik magát szegény, esélytelen harcoskén t

bemutatni, mely a 12 fejű sárkánnyal élethalálharcot vív, és ennek bemutatására mutató s

médiakampányt is szerveztek .

Országszerte találkozni az óriásplakátokkal és egyéb kormányhirdetésekkel, hogy mit várunk

az IMF-től, és hasonló üzenetek. Jelen helyzetben, amikor így is a bevételeink nagy hányadát
hiteltörlesztésre költjük, elképesztő egy ilyen pazarló és megtévesztő kampányt fmanszírozni .

Az adófizetők zsebe helyett így is forrásaink legnagyobb része az IMF-hez vándorol,
érdemes-e még terheinket ilyen költségekkel fokozni ?

Kérdezném tehát Miniszterelnök Urat:

- Mennyibe került az adófizetőknek ez a felesleges, IMF-fel kapcsolatos kampány ?

- Tételesen érdekelne a megtervezés költsége, az óriásplakátok bérleti díja, mennyisége ,

kampányuk idő tartama, illetve a megbízott cégek neve, feladata, díjazása .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . október 31 .

Tisztelettel :

Novák Előd
Jobbik
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